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Адрес CSG Holding Co., Ltd 
China Southern Glass Technology Holding Co., Ltd 
NanBo Technology Building,No.2 
3/F, No.10 6th Industrial Road,  
Shekou, Shenzhen

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
The production of float glass is one of the backbones of CSG. The corporation has large float glass production bases in Fuyong District of Shenzhen,
Huangpu District of Guangzhou and Shuangliu County of Chengdu, capable of manufacturing over 1million tons of substrates. Using high quality silica
sand as the raw material and equipped with imported first-class float glass production lines, CSG can produce hundreds of varieties of float glass
substrates with the thickness ranging from 0.55 to 19mm,widely used in the fields of architecture, automobile, scanners, copiers, PDP television, rear
projectors and LCD, etc.. CSG is the only domestic enterprise with its own intellectual property rights for first-class float glass manufacturing
technology. Among all the products, the 19mm ultra-thick float glass with its unique production technology has received a national patent.3mm-thick
glass used in scanners and copiers has become the only homemade substitute for foreign products. Green glass, 2mm thick, has been in strong
demand from domestic automotive manufacturers. CSG´s high quality clear glass has advantages in whiteness and transparence over competitor
products. Low-E Coated Glass, Insulating glass, Laminated glass such as Security glass, Hurricane- and earthquake-resistant, Bulletproof, Prevention
against sudden and violent attack, Reducing noise, Controlling; Tempered and heat strengthened glass, Solar Reflective Glass, Anti-pull-off Ceramic
Plunger

Company Profile of CSG Holding Co., Ltd

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
www.glassglobal.com - Международный Портал для Стекольной Промышленности - OGIS GmbH

powered by www.glassglobal.com


